
Zápisnica zo zasadnutia Redakčnej rady magazínu mestskej časti 
Bratislava – Lamač 

 
16.10.2024 

 

 

Prítomní členovia redakčnej rady: Slavomíra Šubrtová, Alexandra Kriššová 

Za úrad: Marina Gorghetto (zodpovedná redaktorka), Igor Polakovič (k bodu 4) 

Neprítomní členovia redakčnej rady: Pavol Čech, Petronela Klačanská, Veronika 

Hagovská, Mária Šimončičová, Petra Mitašíková, Michal Oláh, Matúš Harmaňoš. 

 

1. Otvorenie 
Privítanie prítomných. 

 

2. Zhodnotenie októbrového čísla 

 
Titulka sa podarila vzhľadom na to, že išlo aj o peknú akciu, ktorá vznikla prepojením domu 

seniorov a úradu. Fotka na titulnej strane je však tmavá, čo je zrejme chybou tlačiarne, treba 

ich upozorniť, nech na to dohliadajú, lebo aj viaceré strany vo vnútri vydania sú tmavé. Téma 

so seniormi pekne vyšla aj vo vnútri, fotky urobia naozaj veľa. Fotkovú skladačku by sme 

mohli mať v každom čísle, RR odporúča dať to do stredu, aby to vyniklo na nepredelenej 

dvojstrane. Redakčná rada pochválila spracovanie tém Ohlasovňa pobytu aj záplavy. 

 

3. Témy do novembrového vydania 

 

Tepelné hospodárstvo (Masaryk, Kriššová), rozhovor Kamila Štanclová (ocenená), sídlo JDS 

– podujatie úcty k starším, nové kontajnery, rozširovanie parkovísk, zmena osvetlenia na 

Hodonínskej, fotomaratón, polepy áut, MiRi – digitálni seniori, CEZAAR – architekt, večera 

pre osamelých, jeseň v Lamači (fotoskladačka), pozvánky – rozsvecovanie stromčeka, trhy vo 

farskej záhrade, literárny večer, podujatie v knižnici. 

 

4. Inzercia Bory Mall (barter) 

  

K bodu 4 bol prizvaný starosta Igor Polakovič, ktorý má právomoc rokovať s Bory Mall 

o podmienkach bartrovej spolupráce. 

Popis:  Nákupné centrum Bory Mall má v roku 2024 nárok na dve polstrany v magazíne 

Lamačan na propagáciu svojich akcií/vizuálov bezplatne.  Ide o mediálny priestor v hodnote 

približne 5000 eur/ročne. Ako protihodnotu Bory Mall sponzorujú lamačské hody, poskytujú 

poukážky na nákup pre víťazov lamačských súťaží (beh, fotomaratón) a propagujú lamačské 

podujatia na A-čkových banneroch a v audiospotoch v nákupnom centre.  

Pripomienka RR: Z pohľadu magazínu Lamačan sú dve polstrany mesačne dosť veľký 

mediálny priestor, ktorý by sme mohli využiť platenou reklamou alebo autorskými článkami, 

čo má vyššiu pridanú hodnotu. Bartrovú výmenu s Bory Mall znáša podľa našich informácií 

iba magazín Lamačan a využiť by sa mohli aj iné formy (vývesky, rozhlas, reklama na 

námestí, letáky v kine alebo reklama pred premietaním).  

Riešenie: Starosta prezentoval, že sa pripravuje stretnutie so zástupcami Bory Mall 

o spolupráci na rok 2025. Oddelenie kultúry mu dovtedy poskytne výsledky a sumáre 

súčasnej spolupráce, prípadne návrhy ako spoluprácu upraviť (pridanie strán, vývesky, 



priestor v kine). O výsledkoch stretnutia bude redakčnú radu informovať.  

Návrh RR: Redakčná rada sa prikláňa k zníženiu rozsahu bartrovej inzercie na jednu 

polstranu mesačne v roku 2025 a odporúča zapojiť aj iné formy propagácie Bory Mall 

v Lamači, aby to nepadalo iba na plecia magazínu Lamačan.  

 

5. Uzávierka, tlač a distribúcia 

Redakčná uzávierka je 25.10.2024. Tlač sa plánuje 7.11.2024, distribúcia v polovici mesiaca. 

 

6. Zasadnutie redakčnej rady 

Najbližšie zasadnutie redakčnej rady k decembrovému vydaniu sa uskutoční v stredu 13.11. 

2024 o 8:00 v zasadačke na miestnom úrade. 

 

 

Zápisnicu vyhotovila dňa 16.10.2024 Slavomíra Šubrtová  

Podpis: 
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